


Informoval, že verejné obstarávanie je t.č. prerušené pre námietku j edného uchádzača o námietke
rozhodne Urad pre verejné obstarávanie.
lnformoval, že Šturova ulica bola teraz rczkopaná bez povolenia od obce, vykonala sa aj miestna
obhliadka za účasti dopravného inšpektorátu. Všetky poŽiadavky obce sú zo strany Fi. Stavozemix
a Aventinus odignorované.
obec podá trestné oznámenie , nakolko tretia osoba poškodila majetok obce.
Starosta informoval , že obec má rozpracovuti štúdiu rekonštrukcie ZŠ a MŠ v dvoch etapách. V l.
etape pójde o rozšírenie MŠ o jednu triedu a v 2' etape pójde o zastrešenie budovy sedlovou
strechou, zateplenie a vlfonenu okien.
Začina sa realizovať oprava strechy polyfunkčnej budovy obce, pánom Juračičom Jaros1avom' len
za priame náklady na materiál.
Pán Gašparovič mal dotaz z čoho malo bý financované asfaltovanie homej časti Karpatskej ulice
pred cca piatimi rokmi. Podťa neho to mala Íobit'fi. z Panského lesa.
Starosta nemá takéto informácie , rozkopávka bo1a povolená pre budovanie kana|izácie a niísledne
fi. Globa1 Energy robila plyn' ktoý bo1 skolaudovaný ptedchádzajtlcim statostom obce bez závad,
napriek nedokončeniu povrchovej úpravy cesty. obec zaháj|la sptávne konanie voči fi. Global
energy.
obec dala výzvu na združenie prostriedkov na asfaltovanie homej časti Karpatskej ulice.
Pán Gašparovič dal dotaz prečo nie sú priestupkové konania zverejňované na webovej stránke obce.
Starosta odpoveda|, že zverejnit' sa móžu aŽ právoplatnó konanra.
Pán Sand dal pripomienku k zjednosmemeniu časti BudovateLskej u1ice a to v časti.. Pírov kopec...
Dalej umiestnit'novú značku ,,stop'. na križovatke Šfurovej u1ice s Karpatskou a umiestniť značku
,,daj prednosť v j azde,, pi vfiazde z Družster,nej na Karpatsku ulicu.
Starosta informova1, že obec má vypracovanú dopravnú študiu a dávat, teraz jednosmerky pred
planovanými rozkopávkami pri budovarrí kanalizácie nieje vhodné.
Pán Gašparovič ma| dotaz či bola námietka Íi. voči výberovému konaniu odstúpená Úradu
verejné obstarávanie, ktorému pl1'rrie 30 dňová lehota na vybavenie. StaÍosta odpovedal, že
spis musí poslať úradu fi. LEDAS' ktorá pre nás robí verejné obstarávanie.
Pán Kráť ma| doÍaz, ak úrad vyhovie námietke, či starosta zruší zmlulrr s fi. LEDAS. Starosta bude
túto moŽnost' zvažovať. Fi. LEDAS bola vybraná súťažou.
Pán Král' chce1 vedieť kade je naplánované budovanie nových chodníkov a mapku dať na webovú
stránku obce. Starosta odpovedal, Že všetko má svoju postupnosť a treba čakat' na prípravu
projektov. V piatok má mať rokovanie s projektantom ohťadom proj ektu pre územné rozhodnutie.
K tomuto bodu chceli diskutovať aj občarria preto poslarrci da1i hlasovat'či udelia s1ovo ku
kaŽdému bodu program u aj občanom.
Hlasovanie: za:3 proti: 4 zdtža| sa: 0

proti:O zdtžalsa:OUznesenie č.20|l l3-4 za:7
K bodu 6: Interpe|ácie poslancov
Poslanec Jozef Kráť informoval o obdrŽaní anonymného listu, ktorého podstatou bo1o či nebol
zneuŽitý erb obci pri volebnej kampani. Nakol'ko sajedná o anon}Ťn nemieni to riešiť, len o tom
informuje a mysli si, Že to mal riešiť bývalý staÍosta. Ďalej informoval o tom, Že podpísal petíciu
občanov Bystrickej ulice a nevie kto je pan Windisch, ktorý bo1 podpísaný na liste odpovedi
ohťadne petície občanov Bystrickej ulice.
Starosta odpovedal, Že to je ním poverený zamestnanec, ktoý je na obci zamestnaný na DoBPŠ.
Pán Gašparovič súhlasí s poslancom Kráťom, že list mal podpísať starosta.
Starosta oznámil, Že vyhovenie petície sa rieši aj s projektantkou p. Trtekovou.
Poslanec Kráť informoval, Že dostal mail od p. Chamraza ohťadne požadovania finančného
príspevku od stavebníkov na zžl<|ade uznesenia č' 212007-13 zo dřta 6'2,2007. Uviedol, že takďo
požadovanie finančného príspevku na zil<Iade uvedeného uznesenia je protizákonné, pletože toto
uznesenie bolo na protest prokurátora z okresného súdu Bratislava [V. 3.I0.2OO7 OZ zrušené.
Poslanec Dubovský povedal, aby sa teraz o tom nerokovalo a staÍosta po preštudovaní materiá1ov
zaujme stanovisko.
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Poslanec Bubnič sa pýal čo. urobili developeri doteraz pre staru Marianku, všetky cesty ma1úsúkromné a juŽný obchvat mali robiť oni.
Poslanec Král' povedal, že developeri prišli do obce v čase keď on bol staÍostom, a1e bez nrch bysme teraz nemali kanalizáciu a neuvažovali by sme ani o pl1,rre.
K bodu 7: Návrh záverečného účtu obce Marianka za rok 201o
Starosta oznámj|, že závercčný účet obce bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na jej
intemetovej stránke a obsahuje:
- tvorbu rezervného fondu vo výške 100% zprebýku ato je 43.396,92€
_ záverečný íčet obce a celoročné hospodarenie
_ správu nezávislého audítora za rok 2010
_ stanovisko hlavného kontrolóra za rok 2010
Uznesenie č. 20II/3-5 Hlasovanie: za'.6 proti: 0
K bodu 8: Stiahnutý z rokovania

zdrža| sa: I

zdtŽa| sa: 0
Z,z. v zneni novely

K bodu 9: Schvá|enie štatútu obecného periodika Mariatá|
So štatútom oboznámil prítomných starosta.
Poslanec Sarrd uviedol, Že štatut je rozsiahly a v redakčnej rade nemusia bý len pos1anci. Na
štruktúru a príspevky podmienky určuje tlačový a autorský zikon. Tento štatút by sa dai zrevidovat'.
Uvedenie, že redakčná rada sa schádza raz za 6 mesiacov je málo' lrat tý tyt' zvlášt' štafutredakčný a štatút vydavateťa. Príspevky autora sa wacajú ako o to autor poziáaa. Jeho návrh
nakoniec znel vypustit' zo štatútu čl. V Bod 11.
Uznesenie č.201I/3-6 Hlasovanie: za:7 proti:0
K bodu 10: Schválenie platu starostu v sú|ade s $ 8a zákona č,.253/1994
zákona č. |54120|| Z,z.
Starosta infotmoval o zákonnej povirrrrosti zvo|ať zasadnutie oZ tak, aby sa uskutočnilo do
30.6'201I a rozhod1o o plate staÍostu v súlade so zákonom č' 253/|994 Z.z. v zneni novely č.
154/2011 Z.z.. Návrh predpokladá zachovanie doterajšej výšky p1atu staÍostu'
Poslanec KráL ma1 pripomienku, Že ak má zostat'p1at v doterajšej výške musí íst, aj o navýšenie
podl'a $ 4 ods,2 zák. 154/20II Z.z' oZ odsuhlasilo navýšenie plalll; II%.
Uznesenie č' 20IIl3-7 Hlasovanie: za:6 proti: 0 zdrža|sa:1
K bodu 11: Rózne
Starosta predloŽLl oZ na schválenie použitie rezervného fondu vo výške 5.000 € ako vklad do
základného imania obchodnej spoločnosti ,'Prvá Mariatá.lska prevádzřová, s.r.o...v sú1ade s $15zákona o maj etku obcí a v zmysle uznesenia č. 2O1I/2-8'
Uznesenie č' 201I/3-8 Hlasovanie: za: 6 proti: 0 zdtŽa| sa:1
Pos1anec Kráť predniesol náwh na jeho yzdanie sa z funkcie predsedu a člena komisie pre cestovný
ruch a propagáciu' Ako dóvod uvíedol, že oZ nemá záujem o zmenu vyuŽívania informačných
nástrojov v pósobnosti obce, čomu nasvedčuje aj uznesenie oZ, ktoré vzaloleho informaČnú spráw
len na vedomie.
Poslanec Gašparovič uviedol, Že k správe vystupil kriticky, ale v mnohom v nej aj súhlasil a s
odstúpením p. Král'a nebude súhlasit'.
Uznesenie č.201Il3.9 Hlasovanie: za:7 proti: 1 zdrža| sa: 4
Poslanec Gašparovič preložil návrh Všeobecne závLizného nariadenia o zabezpečeni financovanta
výstavby všeobecne prospešných inŽinierskych sietí a doprar'nej infraštrukiúry v katastrálnom
území obce Marianka.
K uvedenému návrhu VZN uviedol poslanec Kráť pripomienku, Že náwh na znršenie uznesenra č'
u2007 -3 nie je opodstatnený nakolko toto uznesenie bolo na základe protestu prokurátora z
okresného súdu Bratislava IV. DÁa 27 '.7 .2OO7 na zasadnutí oZ zrušené.
Uznesenie č' 2011/3-Í0 Hlasovanie: za'' 6 proti: 1 zdržal sa: O
Poslanec Gašparovič predniesol návrh na zriadenie webovej časti stavebného úradu obce Marianka
v rámci webovej stranky obce Marianka, na ktorej by boli zverejňované všetky rozhodnutia vydané
stavebn]ým úradom a t]fon pádom prístupné všetk}'m občanom.
Uznesenie č' 20I1/3-l1 Hlasovanie: za'. 7 proti: 0 zdržal sa: 0



kúpnej zmluve.
Uznesenie č.2O7Il3-|2 Hlasovanie: za,' 6 proti: 0 zdrŽalsa: I

K bodu 12 : Diskusia
PoslankýaEditaRadačovskámaladotazvakomstavejeSD.Starostauviedol,žepodťaposudku
statika je možná oprava ď" ;;i;;];rojekt nového SD podťa proj ektovej dokumentácie pána
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V Marianke, 28'06.2011
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